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Betreft: Art. 47 vragen m.b.t. fiets- en scooteroverlast Heggenstraat in relatie tot coronamaatregelen 

Geacht college, 

De afgelopen maanden heeft de Maastrichtse horeca mede dankzij uw inspanningen een goede 

zomer kunnen draaien. De uitbreiding van de terrassen heeft ondernemers in staat gesteld om meer 

omzet te kunnen genereren met inachtneming van de 1,5 meter. 

Tegen deze achtergrond wil ik een verontrustend bericht van een horecaondernemer aan de 

Heggenstraat met u delen. Het betreft restaurant Lunch & Zo. 

Deze ondernemer ergert zich al geruime tijd aan het wildstallen van fietsen en scooters tegenover 

het terras van zijn zaak. Er wordt niet gehandhaafd ondanks herhaalde verzoeken aan de gemeente. 

Sterker nog, er werd medegedeeld dat niet handhaven een bewuste keuze is. Dit zou zelfs een 

collegebesluit betreffen. Vanuit het stadhuis kreeg betreffende ondernemer te horen dat hij zelf 

briefjes aan de fietsen/scooters moet hangen. Het lijkt er dus op dat de handhaving dus bij de 

ondernemer wordt gelegd. 

Toen de ondernemer besloot dan maar zelf een oplossing te zoeken en twee tafels te plaatsen op de 

plek waar de wild gestalde fietsen/scooters de terrasbeleving van zijn gasten verstoorde, volgde 

zonder enige vorm van waarschuwing een boete van 249,-- euro. 

Graag leg ik dan ook de volgende vragen aan u voor: 

1. Zijn bovenstaande gebeurtenissen bij u bekend? 

2. Zo ja, bent u bereid om met deze ondernemer in gesprek te gaan en een passende oplossing 

te zoeken zodat hij verlost wordt van de fietsen- en scooteroverlast tegenover zijn terras? 

3. Bent u met mij van mening dat in deze tijden van zwaar weer voor onze horeca- 

ondernemers het niet past om zonder enige vorm van waarschuwing hoge boetes uit te 

delen? Is het niet zo dat het college heeft aangegeven dat boetes zo veel mogelijk 

voorkomen moeten worden? 

4. Bent u het met mij eens dat in dit geval met twee maten is gemeten nl dat de 

terrasvergunning strikt wordt gehandhaafd en het verbod op wildstallen niet?  

5. Klopt het dat het niet handhaven op wildstallen een collegebesluit is? 
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Met vriendelijke groet, 

Simona Maassen 

Raadslid 


